



## 5 Days 4 Nights Jagjakarta / Borobudur~ 日惹 / 婆罗浮屠

### Day 1 ARRIVAL JOGJAKARTA/ BREKSI CLIFF [D]

Meet and greet with our guide at Yogyakarta airport, transfer to **Breksi Cliff** is formed by the rock mining activity by the local people. In the hands of the local artists, the 20 meters abandoned limestone cliff mining turned into tremendous spot to enjoy art performance, and sunset. Afterward continue to **Malioboro Shopping centre**. Lunch and Dinner at local restaurant. Check in Hotel. After dinner, check-in Hotel.

#### 第1天 飞往日惹- / 悬崖公园

[午/晚]

抵达日惹国际机场后,由专业导游迎接送往 Breksi 悬崖公园,主要风景是高昂的一排砾岩岩崖.这个悬崖已经是数百年前形成的,石灰岩得采矿活动将其变成了独特的悬崖景点.购物于 Malioboro 街.晚餐后送往酒店登记入住.

### Day 2 BOROBUDUR / LAVA TOUR

[B/L/D]

After breakfast, pick up from at your hotel and proceed to **Cangkringan** – a village in the slope of Mt Merapi that is totally destroyed after the last great eruption of Merapi in November 4th and 5th, 2010. The hot cloud (pyroclastic flow) hit this village. Including visit the **Museum Gunung Merapi** or Merapi Volcano Museum which was built by supporting cost of the Department of Energy, Mining and Natural Resources and opened at October 1st, 2009. Afterward visit **Borobudur Temple** and **Mendut & Pawon temples**. Back to Yogyakarta city on the way can stop buy sweet Salak Pondoh known as snake fruit, Lunch and dinner at local restaurant. (Optional : 4 Wheel Jeep to Mount Merapi RM 120 per jeep , max 4 pax per jeep )

#### 第2天 婆罗浮屠 / LAVA 火山

[早/午/晚]

早餐后,前往 Cangkringan 村庄.2010年11月4-5日把这个村庄完全摧毁.然后继续参观 Merapi 火山博物馆.午餐后,前往婆罗浮屠塔,位于印度尼西亚中爪哇日惹市西北约40公里处墨拉比火山的一个山丘上,以精美的浮雕闻名于世.继续参观 Mendut 寺位于向东3公里从婆罗浮屠寺和 Pawan 寺.在返回市区的路途中,可以购买蛇果.晚餐后,入住酒店. (Optional : 4 Wheel Jeep to Mount Merapi RM 120 per jeep , max 4 pax per jeep)

### Day 3 KASONGAN / SUNSET PARANGTRITIS [B/L/D]

After breakfast, transfer to visit **Kraton Sultan's Palace**. We continue the tour to **Taman Sari Water Castle**, continue to traditional Batik Home industry. Then visit **Kotagede Village** to see a hundred-year old tradition still being practiced by silver craftsmen. After Lunch, shopping at **Beringharjo traditional market** & along the way to Malioboro street. Continue to **Kasongan Village** is known for the traditional clay potteries. At last sunset at **Parangtritis Beach**. Dinner at local restaurant.

#### 第三天 卡索根村/日落 Parangtritis 海滩

[早/午/晚]

早餐后,游览苏丹宫殿,参观日惹水晶宫,是印尼伊斯兰教苏丹的故宫.前往参观巴迪制造工厂库和塔歌德村一个拥有百年历史的村尚保存传统的银器制作.午餐后,到 Beringharjo 传统市集购物,与同 Malioboro 街.接参观 Kasongan 村,您可看到这里有许多工匠师傅亲手做的艺术品,如:花瓶,扑满,动物形象等.Parangtritis 沙滩观赏浪漫的日落.晚餐于当地餐厅.

### Day 4 SOLO CITY TOUR

[B/L/D]

After breakfast, transfer direct to Solo City for visiting Mangkunegaran Palace, Triwindu flea market, and shopping to the Solo Grocery Center know as PGS Solo. Lunch and dinner will be provide at local restaurant.

#### 第四天 梭罗

[早/午/晚]

早餐后,前往梭罗参观旺古尼嘉兰皇宫及跳蚤市集.之后短暂停留于 Solo Grocery 市场.接返回日惹,午和晚餐于当地餐厅

### Day 5 DEPARTURE JOGJAKARTA

[B]

After breakfast, you will be transferred to the airport for your next destination.

#### 第五天 启程回国

[早]

早餐后,自由活动至送往送往机场启程回国,结束愉快旅程.

\*Sequence of itinerary subject to local arrangement\* \*Image Shown are for illustration purposes only\*



		VALIDITY : 01 APR 2020 – 31 OCT 2020								
		Per Pax Per Package (MYR)					Extension Night Per Pax Per Night			
STAR	HOTEL	02 – 03 ADT	04 – 06 ADT	07-10 ADT	11 ABV ADT	SGL SUPP	TWN	SGL	EXT BED	ABF
3*	Pesonna Tugu or sml	1795	1500	1410	1305	385	140	250	125	50
4*	The Rich or sml	1900	1610	1520	1410	495	175	300	145	70
4*	Harper or sml	1975	1690	1595	1490	570	185	340	170	80
5*	Eastparc or sml	2075	1790	1690	1600	665	205	380	195	85

**BLOCK OUT DATE : 21 MAY – 02 JUN 2020**

**PACKAGE INCLUDES :**

- ✓ Return airport transfer
- ✓ 04 nights accommodation with daily breakfast
- ✓ Meals and sightseeing as per itinerary
- ✓ English speaking guide

**PACKAGE EXCLUDED :**

- \* International air ticket + airport taxes etc
- \* Insurance coverage
- \* Compulsory tour guide & driver tipping RM 50/pax
- \* Agent collection fees: (ACF) RM 30/pax

**TERMS AND CONDITIONS:**

- Package are valid for Malaysian only & Minimum 02 paxs to go based on private tour.
- Prices are quoted per person in Ringgit Malaysia (MYR) & subject to change without prior notice.
- Child under 10 year's old WITH EXTRA BED charge 85% of adult fare.
- Child under 10 year's old WITHOUT EXTRA BED charge 65% of adult fare.
- Full cancellation charge will be apply after booking guarantee.
- Non-refundable deposit of RM 300/pax upon booking confirmation.
- Hotel rooms are subject to availability. If selected hotel unavailable, others similar accommodation will be provided with different price apply (if any).
- Peak Season Date & Surcharge Subject to change without prior notice.
- Any special event's surcharge / block out date TBA upon booking confirmation.
- Refund / reduction will NOT be made to any tour members who do not partake in meals, sightseeing / accommodation during tour.
- Daily Holidays Sdn Bhd shall not be liable for any loses or expenses incurred due to delay, sickness, weather, strikes or any other causes beyond its control, such losses and expenses shall be borne by the clients.
- Daily Holidays Sdn Bhd terms & conditions applies.

T/C: GA-5DJOGFB